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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr XLIX/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

 

Posiedzenie w dniu 22 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2022 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:26 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Prudnika Jarosław 

Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki 

Przestrzennej Dorota Szmulik, Sekretarz Gminy Marek Radom, pracownik socjalnym Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Prudniku Jolanta Mosiek 

 

 

 

 



2 

 

2. Informacja na temat funkcjonowania i kosztów dowozu uczniów do szkół w roku szkolnym 

2021/2022 (druk nr 1210) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Gminnego Oświaty i Wychowania Maria 

Strońska. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zapytała w jaki sposób wyłaniani są 

przewoźnicy? 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Jacek Urbański, który powiedział, że w druku zawarta 

jest informacja, iż transport dzieci i młodzieży do szkół organizuje Gminny Związek Transportu 

Pogranicze. 

Burmistrz wspomniał, że na wczorajszej komisji jeden z radnych zwrócił uwagę na tereny 

wiejskie. Stwierdził, że skoro na terenie miasta komunikacja jest darmowa to warto byłoby ją 

rozszerzyć na tereny podmiejskie. Burmistrz powiedział, że sam optował za tym, aby 

komunikacja w miarę możliwości była darmowa, jednak gdyby rozszerzyć tą darmowa 

komunikację o tereny podmiejskie, wówczas gmina nie dostałaby dofinansowania od marszałka 

województwa, więc dowóz dzieci do szkół podstawowych i szkół średnich wiązałby się  

z pełnym przejęciem kosztów przez gminę Prudnik. Związek funkcjonuje za krótko, aby mieć 

pełną świadomość jakie są realne koszty i z jakimi kosztami wiązałoby się utworzenie 

darmowej komunikacji na terenie całej gminy. Porównywanie gminy do gmin sąsiednich jest 

mylne, gdyż struktura komunikacyjna jest zgoła inna. Burmistrz oznajmił, że darmowa 

komunikacja była dobrym posunięciem, gdyż korzysta z niej bardzo dużo ludzi. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański spuentował temat, że gmina ma dopłaty do 

komunikacji miejskiej tylko dlatego, że odbywa się ona na terenie miasta. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska zapytała czy gmina gwarantuje 

dzieciom dowozy na zawody sportowe? 

Dyrektor GZOiW Maria Strońska oznajmiła, że dowozy są zapewniane, choć są to duże 

koszty, ale cały czas szukane są środki na ten cel. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacji na temat funkcjonowania i kosztów dowozu uczniów do szkół w roku 

szkolnym 2021/2022 (druk nr 1210) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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3. Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1211) 

W temacie druku głos zabrał Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Jacek 

Urbański, który jest również przedstawicielem związku z gminy Prudnik. Poinformował, że 

gmina Prudnik jako jedyna z członków zgłosiła poprawki do planu. Większość z nich została 

uwzględniona.  Radny wyraził zdanie, że jest to najlepsze rozwiązanie jeśli chodzi o transport 

na terenie gminy i powiatu. Nie podoba mu się jednak sugestia odnośnie o przejęcia 

komunikacji miejskiej w Prudniku, gdyż póki co gmina stoi na stanowisku, iż korzystniejszą 

wersją jest wersja obecna.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że póki ma wsparcie w radzie nie dojdzie do 

przejęcia komunikacji miejskiej przez związek. W drodze przetargu gmina ma szansę 

wynegocjować lepsza cenę, natomiast jeśli komunikacja zostanie przejęta gmina nie będzie już 

miała decydującego głosu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Prudnik. (druk nr 1211) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Burmistrz poinformował, że gmina wystąpiła do GDDKIA o likwidację dwóch stanowisk 

autobusowych – koło poczty i koło urzędu. Cały transport będzie przechodził przez nowy 

dworzec, zostanie więc uporządkowana przestrzeń około dworcowa.   

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XLIX sesji rady Miejskiej w Prudniku  

w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zadał kilka pytań dotyczących powodów zmian  

w budżecie. Między innymi pytał o:  zmniejszenia przychodów w  § 905 o kwotę 631.239,31zł 

dotyczącą zadania pn. „Budowa lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową lokalnej 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec” w związku z wydłużeniem terminu realizacji 

zadania do 2023 r., zmiany klasyfikacji wydatków na wynagrodzenia ASiP o kwotę 26.700,00zł 

poprzez zmniejszenie wydatków w dziale 926 rozdziale 92601 i zwiększenie wydatków  

w dziale 750 rozdziale 75075; zmniejszenia wydatków w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 
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250.000,00zł w zadaniu pn. „Wdrożenie kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w 

Subregionie Południowym”. Pozyskane środki przeznacza na zwiększenie wydatków z tytułu 

podatku od towarów i usług (VAT) w dziale 750 rozdziale 75023 o kwotę 250.000,00zł oraz 

zmniejszenia wydatków o kwotę 55.000,00zł z: 

- dotacji dla przedszkoli niepublicznych w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 15.000,00zł, 

- dotacji dla przedszkoli publicznych w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 7.000,00zł, 

- dotacji w zakresie polityki prorodzinnej w dziale 855 rozdziale 85516 o kwotę 5.000,00zł, 

- wynagrodzeń i składek od nich naliczanych w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 

28.000,00zł. 

Oraz przeznaczenia pozyskanych środków na zwiększenie dotacji dla publicznych szkół tj. 

Publicznej Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Wsi Łąka Prudnicka 

"Złoty Potok" w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 55.000,00zł. 

Na zadane pytania udzielone zostały wyczerpujące odpowiedzi przez skarbnik Wioletę Zator 

oraz dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Marię Strońską.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 
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Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku 

(druk nr 1214) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 1214) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel 

PRZECIW (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

4) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1215) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej 

Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1215) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

5) zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego oraz określenia warunków 

udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 

2 w Prudniku (druk nr 1216) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu 

użytkowego oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1216) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

6) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217) 

Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

7) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1218) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1218) 

kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

8) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1219) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1219) 

kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

9) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1220) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1220) 

kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

10) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1221) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1221) 

kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

11) uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Prudnik (druk nr 1222) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Prudnik (druk nr 1222) kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

12) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec 

w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla 

miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1223) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec (druk nr 1223) kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

13) uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023 (druk nr 

1224) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023 (druk nr 1224) kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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14) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (druk nr 

1225) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (druk nr 1225) kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

15) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2022/2023 (druk nr 1226) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1226) kolejno przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



12 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

5. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Jacek Urbański 

oznajmił, że sprawa zgłaszana przez Komisję konieczność zamontowania monitoringu  na ul. 

Ratuszowej została pozytywnie załatwiona – monitoring już oficjalnie został włączony do 

systemu.  

Radni podjęli dyskusję o miejscach niebezpiecznych na terenie miasta Prudnik. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że na sesji będzie wnioskował o 

wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie nadania honorowego obywatela Gminy 

Prudnik dla Danieli Długosz Penca.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Jacek Urbański 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


